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Abstract (en)
Electrical plug housing and electrical socket housing is made of molded, e.g. injection molded material. Electrical plug and electrical socket housing
has electrically conductive inner conductor (2) and electrically conductive outer conductor (3). An insulator (4) intermittently arranged within the
range between inner conductor and the outer conductor from each other. The other components are fastened to a chassis wall (6) of housing (5).

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf einen Gehäusestecker oder eine Gehäusebuchse (1) mit - einem elektrisch leitfähigen Innenleiter (2), -
einem elektrisch leitfähigen Außenleiter (3), - einem Isolator (4), der in einem Bereich zwischen dem Innenleiter (2) und dem Außenleiter (3)
diese voneinander beabstandend angeordnet ist, und - einem Gehäuse (5, 5*; 8; 9; 10) zum Befestigen der weiteren Komponenten an einer
Chassiswandung (6), - wobei das Gehäuse aus einem spritzgegossenen Material hergestellt ist.
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